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      Annotation

    
        
          Объектом исследования является компания ООО «Детроит».
Целью выпускной квалификационной работы является разработка корпоративного сайта для компании ООО «Детроит».
Составлена характеристика компании ООО «Детроит», представлено обоснование необходимости разработки корпоративного сайта. В соответствии с пожеланиями компании были сформулированы требования к разработке сайта.
Проведён анализ имеющихся средств для реализации сайта, выбран хостинг, домен и сервис для защиты сайта от атак.
На основании требований к сайту разработана структура и дизайн сайта. Описана вёрстка макета, а также подключение формы обратной связи.
В качестве оценки эффективности работы сайта проведён анализ на специальных ресурсах и проведена SEO-оптимизация.
        

        
          The object of study is the company Detroit LLC.
The aim of the final qualification work is to develop a corporate website for the company Detroit LLC.
The characteristics of the company Detroit LLC are compiled, the rationale for the development of a corporate website is presented. In accordance with the wishes of the company were formulated requirements for the development of the site.
An analysis of the available tools for the implementation of the site was carried out, hosting, domain and service were selected to protect the site from attacks.
Based on the site requirements, the site structure and design have been developed. The layout of the layout is described, as well as the connection of the feedback form.
As an assessment of the website’s performance, an analysis was conducted on special resources and SEO optimization was carried out.
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